
 

Tarnów, 21 grudnia 2020 r. 

KRM.0003.302.2020 

 

 

 

 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

 

 

W załączeniu przekazuję pisemną interpelację radnej Agnieszki Danielewicz dotyczącą 

poprawy stanu technicznego łącznika prowadzącego z ulicy Wojska Polskiego 

do lodowiska. 

 

 



Tarnów, 18.12.2020 roku 

 

Agnieszka Danielewicz 

 (Koalicja Obywatelska) 

Szanowny Pan 

Roman Ciepiela 

Prezydent m. Tarnowa 

 

INTERPELACJA 

 

Proszę o poprawę stanu technicznego drogi (łącznika) prowadzącej od ul. 

Wojska Polskiego do lodowiska. 

 

 

       Z poważaniem  

Agnieszka Danielewicz 
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